

# STYREMØTET 19.03.2018 på LBAS

## Deltakere

Navn	Initialer	Tilstede	Kommentar
Tor Einar Jørgensen	TEJ	X	Referent
Geir Strid	GST	X	
Per Inge Eines	PIE	X	
Arnt Ove Flatås	AOF	X	
Tormod Hovd	TH	X	
Marit Glæstad Sølvsberg	MGS		
Tor Gunnar Heggli	TGH	X	
John Olav Sørmo	JOS	X	

## Agenda:

- 1 Pakking av Tomtvassposten
- 2 Planlegging av påskemorro
- 3 Serviceavgifta
- 4 Informasjon om Tomtvasslaget / oppslagsplakat

## Referat:

- Pakking av Tomtvassposten..
- Planlegging av påskemorro
  - GST Loddboøker og oppgaver til natursti, skjema og blyanter
  - Luftgevær
  - GST kjøper inn gass, tar med krabbekoker, thermoser. Sjekker om pølseklyper
  - John tar med vann
  - Tormod handler inn brus, kaffe, pølser mm
  - Per Inge ordner med premier
  - **Oppmøte torsdag kl 14.00, snømåking mm.**
- Serviceavgifta

Møte avholdt med allmenningen.

  - Allmenningen har justert etter møtet pga. større innbetalinger av serviceavgifta.
  - Sommer og vintervedlikehold parkeringsplasser. Dekker brøyting av parkeringsplasser. Allmenningen ønsker at dette beholdes på fast 75 000 i året. Tomtvasslaget ønsker ikke at dette skal stå som fast beløp. Hvis veiavgifta ikke kan dekke dette så henstiller vi om at veiavgifta økes, slik at vi kan disponere de 75 000 til andre formål.
  - Oppdatert budsjett legges ut på tomtvasslaget.org
- Informasjon om Tomtvasslaget
  - Vi bestiller infoplakater til XO Profil
  - 9 stk i aluminium
  - Finner et passende sommerbilde med Hårskallen i bakgrunnen og Tomtvatnet i forgrunnen.